
  

 

Pl. Sant Jaume, 4 
Palau de la Generalitat 
08002 Barcelona 
Tel. 93 402 48 01 
Fax 93 302 63 45 

Intervenció del MHP Salvador Illa  

Sant Adrià de Besòs , 09 de gener de 2025 

Bona tarda, i gràcies per atendre aquest contacte comunicatiu. Us vull comunicar 5 coses. 

Primer, hem tingut una reunió de treball breu amb l’alcaldessa, amb la consellera, amb el 

director general, amb diferents comandaments dels Mossos i de la Policia Nacional. Primer, 

un missatge que va nítid i directe. No hi ha impunitat a Catalunya. Qui la fa, la paga a 

Catalunya. I per tant des del govern de Catalunya posarem tots els recursos necessaris, tots, 

per identificar un per un els responsable de qualsevol fet delictiu, per prevenir fets delictius i 

per garantir la seguretat de tots els barris, ciutats, pobles i viles de Catalunya. Aquesta és la 

política d'aquest Govern des del primer dia que vam prendre possessió. I és el que seguirà 

sent. 

 

Següent missatge, un agraïment, suport i reconeixement a la policia de Catalunya, que anirem 

ara a saludar amb la consellera, la comissaria d'aquí de Sant Adrià de Besòs. També les 

policies locals i també els altres cossos i forces de seguretat. El govern de Catalunya, la 

consellera, el president i tot el Govern estan a darrere de les actuacions, totes les actuacions 

que fan els Mossos d'Esquadra. Teniu ple suport, amb ells i amb la coordinació que fan amb 

altres cossos i forces de seguretat.  

Tercera, drogues, cap. No hi ha drogues dures, drogues toves, drogues bones, drogues 

dolentes... Tota droga és un perill per la salut pública. Tota droga és un perill per la salut 

pública i comporta fets delictius, greus. Igual que la tinència d'armes, blanques  i armes de 

foc. I per tant en aquestes qüestions serem estrictes, contundents i clars. Són un perill  de 

seguretat pública les armes, totes. I tenir armes de foc és un delicte, no es poden tenir. I per 

tant serem contundents en aquestes qüestions.  

Quarta qüestió, que és un anunci. Va haver-hi  fa pocs mesos una junta de seguretat,  aquí a 

Sant Adrià de Besòs. Per tant, no comencem a treballar avui. Ja ho portem treballant i s'han 

fet reunions de coordinació. Hi haurà una la setmana vinent, o els propers dies. 

Específicament per avaluar què ha passat i per decidir si cal fer algun reforç d'algun tipus a la 

vista dels fets que han ocorregut darrerament. 

 

Sempre amb el principi, de que la policia de Catalunya dels Mossos d’Esquadra i que hi ha 

una actitud de col·laboració amb tots els cossos i forces de seguretat en particular i amb la 

policia local. Aquí estem tots per un mateix.  

Cinquè I si en què? Ja ho he dit, crec que se m'ha entès. L'autoritat democràtica l’exerceixen 

els cossos i forces de seguretat, però amb això no només n'hi ha prou. I per tant, el govern de 
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Catalunya també ha posat en marxa diferents mecanismes, en particular la Llei de Barris, per 

actuar integralment en aquells llocs on convingui. Integralment vol dir millorar l'espai públic, 

les actuacions urbanístiques, millorar els serveis públics i els equipaments, millorar l'atenció 

de drets socials o de serveis socials que facin falta, i això sabem vostès que també està en 

marxa, i que durant aquest any 2025 es posarà en funcionament ja. Tindrem notícies 

concretes.  Evidentment, barris de Sant Adrià rebran actuacions en aquest sentit. No només, 

també, i com a primer pas, res d'impunitat, però també polítiques per anar a fons i a  l’arrel de 

l'assumpte.  

Són les 5 coses que us hi volem comunicar. No hi ha ni menys a dir ni més a dir. Ara, si m'ho 

permeten, anirem amb la consellera, el director general i els comandaments de Mossos a 

saludar  als responsables de la comissaria per la feina que fan i a seguir treballant, que això 

és el que es tracta. Moltíssimes gràcies, bona tarda. Gràcies. 


